
 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 23.juni 2021 stillet følgende spørgsmål nr. 1445 

(Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares endeligt.  

 

Spørgsmål nr. 1445:  

”Vil ministeren i fortsættelsen af samråd 22/6-21 oplyse om status for forøgelsen af 

antallet af sygeplejersker som følge af udmøntning af aftalen om 1.000 flere sygeple-

jersker fra 2021, herunder hvordan forøgelsen af sygeplejersker fordeler sig på syge-

huse og kommuner?” 

 

Berigtigelse:  

I mit svar af 17. august 2021 fremgik der af tabel 1 udviklingen i antal sygeplejersker 

og studenter (fuldtidsbeskæftigede) fra 4. kvartal 2019 til 1. kvartal 2021. 

 

Et af tallene i tabel 1 er desværre fejlbehæftet. Fejlen skyldtes fejlagtig summering i 

antal sygeplejersker fratrukket studenter i 1. kvartal 2021. Tallet er rettet fra 35.958 

til 35.968.   

 

Det korrekte svar er vedhæftet. 
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